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PROTOKÓŁ  NR  II/06 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  6 grudnia  2006 roku 

 
Zgodnie z art. 29 a ustawy z dnia 8 mara 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 

jednolity z 2001 roku  Dz.U. Nr  142 poz 1591z późniejszymi zmianami ) w ciągu              
7 dni po ogłoszeniu zbiorczych wyników wyborów wójta (burmistrza, prezydenta 
miasta)  w Dz.U. z 29 listopada 2006 r. Nr 216, poz.1586) Przewodniczący Rady 
Miasta zwołał sesję Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą. 
 
W Sesji Rady Miasta udział wzięli: 
1. Andrys Ryszard    - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą, 
2. Bajor Aleksandra   - Radna Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
3. Bogdański Adam   - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
4. Jaszcz Mieczysław   - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
5. Kopertowska-Krawiec Maria - Radna Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
6. Kunt Michał     - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
7. Martynowicz Stefania   - Radna Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
8. Nowakowska Maria    - Radna Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
9. Sak Jerzy    - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
10. Samosionek Bogusław   - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
11. Tadla Piotr     - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
12. Tatarewicz Marek   - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  
13. Wojtala Krzysztof    - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
14. Żołna Antoni    - Radny Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Andrzej Kunt    - Burmistrz Miasta 
2. Anna Suska    - Sekretarz Miasta, 
3. Wanda Dudziak    - Skarbnik Miasta, 
4. Lucyna Banaszek     - Z-ca Naczelnika Wydz. GP, 
5. Marzena Brenk    - Naczelnik Wydz. OK., 
6. Anna Wasielak    - Naczelnik Wydz. GK i L 
7. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR, 
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołów z sesji 

2. Ślubowanie Burmistrza. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) Powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miasta Kostrzyn 
nad Odrą i ustalenia jej składu osobowego (druk nr 1) 

b) Powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i 
ustalenia jej składu osobowego (druk nr 2) 

c) Powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej 
składu osobowego (druk nr 3) 
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d) Powołania Komisji doraźnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej 
składu osobowego (druk nr 4) 

e) Powołania Komisji doraźnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej 
składu osobowego (druk nr 5). 

4. Sprawy różne. 
 
Ad. 1 - Sprawy  regulaminowe 
  
Otwarcia obrad II sesji Rady Miasta o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady 
Miasta Marek Tatarewicz, witając radnych, gości i mieszkańców miasta przybyłych na 
sesję. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz stwierdził, że na II sesji na stan 15 
radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego Rada może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Miasta  przystąpił do uchwalenia porządku obrad sesji. 
 
 W sprawie porządku obrad sesji Radna Stefania Martynowicz zgłosiła wniosek 
o wykreślenie z porządku obrad sesji ppkt. d) i e), które dotyczą projektów uchwał w 
sprawach : 
1)  Powołania Komisji doraźnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej składu 
osobowego (druk nr 4) 
2) Powołania Komisji doraźnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej składu 
osobowego (druk nr 5). 
Radna stwierdziła, że powyższe projekty uchwał są niezgodne pod względem 
formalno prawnym, ponieważ komisje doraźne powoływane są do określonego 
zadania, na określony wypadek, w celu wydania opinii w konkretnej sprawie. Uchwała 
Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą Nr XVII/379/06 z 29 czerwca 2006 r. określa, że 
Społeczna Komisja Mieszkaniowa, jest to komisja powołana Zarządzeniem 
Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą w celu dokonania weryfikacji złożonych 
wniosków, opracowania projektów list mieszkaniowych oraz rozpatrzenia 
wniesionych zastrzeżeń. Uchwała  nie precyzuje, że w skład komisji wchodzą tylko 
radni, tak więc można powołać je z nieokreślonego kręgu osób. 
Uzasadniając swój wniosek dotyczący powołania komisji doraźnej do spraw 
związanych z usuwaniem drzew i krzewów z terenu miasta – Radna stwierdziła, że 
zgodnie z ustawą o ochronie przyrody decyzje w tych sprawach wydaje Burmistrz 
Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz stwierdził, iż w poprzedniej kadencji 
Rady Miasta funkcjonały obie Komisje przez okres 4 lat, mając określony zakres 
obowiązków. Są to Komisje, działające jako organy opiniodawcze. Ponadto uznał, że 
nie widzi sprzeczności z Uchwałą Rady Miasta z 29.06.2006 r. w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Miasta Kostrzyn nad Odrą.  
 
Burmistrz Miasta Andrzej Kunt stwierdził, że Rada powołuje Komisje stałe, a także 
doraźne do określonych zadań, ustalając przedmiot jej działania. Komisje doraźne 
powołane są do zbadania określonej sprawy i przedłożenia sprawozdania z 
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wykonanego zadania, co kończy pracę komisji doraźnej. Natomiast praca 
proponowanych  Komisji jest niekończąca się, ma charakter Komisji stałych, bo 
powołanych na okres kadencji. Burmistrz stwierdził, że powołanie powyższych 
komisji dokonuje się w formie zarządzenia, a więc należy do kompetencji burmistrza. 
Burmistrz nadmienił, że przed uchwaleniem uchwał zgłosi protest dotyczący 
bezprawnego podejmowania powyższych uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz podtrzymał swoje stanowisko, uznając, 
że jest to komisja tylko opiniodawcza. 
 
Następnie poddano pod głosowanie wniosek Radnej S. Martynowicz o wykreślenie z 
porządku obrad sesji ppkt. d)  e). 
Wniosek nie został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 5 radnych, 8 radnych 
głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku 
obrad sesji projektu uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej Rady Miasta do 
spraw inwentaryzacji mienia komunalnego (druk nr 6). Obecnie wynikła konieczność 
nabycia na wniosek prawa własności gruntów Skarbu Państwa, których prawo 
użytkowania wieczystego Miasto Kostrzyn przejęło od Artic Paper Kostrzyn S.A., w 
drodze dokonanej zamiany działek. 
 
W wyniku głosowania – Rada Miasta przyjęła wniosek. Za jego przyjęciem głosowało 
14 radnych. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz wnioskował, aby przed przyjęciem protokołu z ostatniej 
sesji ogłosić 10 min przerwę w celu umożliwienia radnym przeczytania protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz zwrócił się z prośbą, aby wraz z 
zawiadomieniem na sesji dostarczać radnym również protokół z ostatniej sesji Rady. 
 
Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad sesji. Porządek obrad został 
przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 9 radnych, przeciw głosowało 4 radnych,           
1 radny wstrzymał się od głosowania. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzednich  
sesji. 
W wyniku głosowania ( 10 „za”, 4 „wstrzymujących się”) – Rada Miasta przyjęła 
protokół z XLV sesji Rady Miasta z dnia 26 października 2006 r. 
W wyniku głosowania ( 14 „za”) – Rada Miasta Przyjęła protokół z I sesji Rady 
Miasta z 27 listopada 2006 r. 
 
Ad. 2 -  Ślubowanie Burmistrza. 
 

W tym punkcie porządku obrad  sesji zgodnie z art. 29 a  ustawy o samorządzie 
gminnym objęcie obowiązków Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą przez                     
Andrzeja Kunta nastąpiło z chwilą   złożenia ślubowania o następującej treści: 
„Obejmując urząd burmistrza miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i 
pomyślności mieszkańców miasta." „Tak mi dopomóż Bóg”. 
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Ad. 3 - Podjęcie uchwał. 
 
Obrady sesji opuścił Radny Bogusław Samosionek. 
 
 W tym punkcie porządku obrad Rada Miasta podjęła uchwały w sprawach : 
 
a) Powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miasta 

Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej składu osobowego (druk nr 1) 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poinformował, że w pierwszej części 
tego projektu należy dokonać wyboru Przewodniczącego Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę radnego Piotra Tadli 
w uzasadnieniu podając, że Radny posiada odpowiednie kwalifikacje zawodowe oraz 
społeczne, które nabył w związku z pracą w samorządzie. 
 
Radny Piotr Tadla wyraził zgodę. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej kandydatur, Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie przyjęcie kandydatury Radnego Piotra Tadli na 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
Rada Miasta w wyniku głosowania, jednogłośnie powołała Radnego Piotra Tadlę na 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz stwierdził, iż należy ustalić 
liczbę członków Komisji. 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował 7 –osobowy skład Komisji. 
Rada Miasta jednogłośnie przyjęła powyższą propozycję. 
 
Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków Komisji. 
 
Radny Piotr Tadla zgłosił kandydaturę Radnego Mieczysława Jaszcza. 
Radny Mieczysław Jaszcz wyraził zgodę.  
 
Radny Krzysztof Wojtala zgłosił kandydaturę Radnej Stefanii Martynowicz. 
Radna Stefania Martynowicz wyraziła zgodę. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnego Marka Tatarewicz. 
Radny Marek Tatarewicz wyraził zgodę. 
 
Radny Antoni Żołna zgłosił kandydaturę Radnej Bożeny Gęzikiewicz. 
Radna Bożena Gęzikiewicz wyraziła zgodę na piśmie. 
 
Radna Aleksandra Bajor zgłosiła kandydaturę Radnego Ryszarda Andrysa. 
Radny Ryszard Andrys wyraził zgodę. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnego Michała Kunta. 
Radny Michał Kunt wyraził zgodę. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwale nadano nr II/3/06, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
b) Powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i 

ustalenia jej składu osobowego (druk nr 2) 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę radnego Adama 
Bogdańskiego w uzasadnieniu podając, że Radny posiada doświadczenie z pracy w 
Radzie Miasta poprzedniej kadencji  i jako przewodniczący Komisji, a także pracuje 
aktywnie na rzecz młodzieży szkolnej.  
 
Radny Adam Bogdański wyraził zgodę. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej kandydatur, Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie przyjęcie kandydatury Radnego Adama Bogdańskiego na 
Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. 
Rada Miasta w wyniku głosowania( 11 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”)  
powołała Radnego Adama Bogdańskiego na Przewodniczącego Komisji Spraw 
Społecznych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz stwierdził, iż należy ustalić 
liczbę członków Komisji. 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował  8 –osobowy skład Komisji. 
Rada Miasta jednogłośnie przyjęła powyższą propozycję. 
 
Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków Komisji. 
 
Radny Piotr Tadla zgłosił kandydaturę Radnej Marii Kopertowska-Krawiec. 
Radna Maria Kopertowska-Krawiec wyraziła zgodę. 
 
Radny Antoni Żołna zgłosił kandydaturę Radnego Jerzego Saka. 
Radny Jerzy Sak wyraził zgodę. 
 
Radny Jerzy Sak zgłosił kandydaturę Radnego Krzysztofa Wojtali. 
Radny Krzysztof Wojtala wyraził zgodę. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnego Antoniego Żołnę. 
Radny Antoni Żołna wyraził zgodę na piśmie. 
 
Radny Adam Bogdański zgłosił kandydaturę Radnej Aleksandry Bajor. 
Radna Aleksandra Bajor wyraziła zgodę. 
 
Radny Michał Kunt zgłosił kandydaturę Radnego Bogusława Samosionka. 
Radny Bogusław Samosionek wyraził zgodę na piśmie. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnej Marii Nowakowskiej. 
Radna Maria Nowakowska wyraziła zgodę. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwale nadano nr II/4/06, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
c) Powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej 

składu osobowego (druk nr 3) 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę Radnej Marii 
Nowakowskiej na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  
 
Radna Maria Nowakowska wyraziła zgodę. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej kandydatur, Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie przyjęcie kandydatury Radnej Marii Nowakowskiej na 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 
Rada Miasta w wyniku głosowania, jednogłośnie powołała Radną Marię Nowakowską  
na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poinformował, że liczebność Komisji 
Rewizyjnej wynosi 5 członków, ponieważ uregulowane jest to Statucie Miasta. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Radny Antoni Żołna zgłosił kandydaturę Radnej Bożeny Gęzikiewicz. 
Radna Bożena Gęzikiewicz wyraziła zgodę na piśmie. 
 
Radna Maria Nowakowska zgłosiła kandydaturę Radnego Mieczysława Jaszcza. 
Radny Mieczysław Jaszcz wyraził zgodę. 
 
Radna Maria Kopertowska-Krawiec zgłosiła kandydaturę Radnego Piotra Tadli. 
Radny Piotr Tadla wyraził zgodę. 
 
Radny Adam Bogdański zgłosił Radną Marię Kopertowską-Krawiec. 
Radna Maria Kopertowska-Krawiec wyraziła zgodę. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej kandydatur, Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej składu osobowego. 
 
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwale nadano nr II/5/06, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
d) Powołania Komisji doraźnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej 

składu osobowego (druk nr 4) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zaproponował 5-osoby skład Komisji do spraw 
związanych z usuwaniem drzew i krzewów z terenu miasta Kostrzyn nad Odrą. 
Rada Miasta w wyniku głosowania (9 „za”, 4 radnych nie wzięło udziału w 
głosowaniu) przyjęła powyższą propozycję. 
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Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur. 
 
Radny Antoni Żołna zgłosił kandydaturę Radnego Ryszarda Andrysa. 
Radny Ryszard Andrys wyraził zgodę. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnego Antoniego Żołny. 
Radny Antoni Żołna wyraził zgodę. 
 
Radna Maria Kopertowska-Krawiec zgłosiła kandydaturę Radnego Adama 
Bogdańskiego. 
Radny Adam Bogdański wyraził zgodę. 
Radny Adam Bogdański zgłosił kandydaturę Radnej Aleksandry Bajor. 
Radna Aleksandra Bajor wyraziła zgodę. 
 
Radny Marek Tatarewicz zgłosił kandydaturę Radnej Marii Kopertowskiej-Krawiec. 
Radna Maria Kopertowska-Krawiec wyraziła zgodę. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zgłosił protest w sprawie podjęcia powyższej uchwały przez 
Radę Miasta, ponieważ postępowanie takie jest niezgodne z zapisami ustawy o 
samorządzie gminnym oraz Uchwałą Rady Miasta, w której określono, iż  Społeczną 
Komisję Mieszkaniową – powołuje zarządzeniem Burmistrza Miasta. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 9 radnych, 4 radnych 
nie wzięło udziału w głosowaniu. 
Uchwale nadano numer II/6/09, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
e) Powołania Komisji doraźnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą i ustalenia jej 

składu osobowego (druk nr 5) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zaproponował 5-osoby skład Komisji do 
weryfikacji złożonych wniosków, opracowania projektów list mieszkaniowych oraz 
rozpatrzenia wniesionych zastrzeżeń zwaną dalej Społeczną Komisja Mieszkaniową. 
Rada Miasta w wyniku głosowania (9 „za”, 4 radnych nie wzięło udziału w 
głosowaniu) przyjęła powyższą propozycję. 
 
Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnego Antoniego Żołnę. 
Radny Antoni Żołna wyraził zgodę. 
 
Radny Marek Tatarewicz zgłosił kandydaturę Radnej Aleksandry Bajor. 
Radna Aleksandra Bajor wyraziła zgodę. 
 
Radny Adam Bogdański zgłosił kandydaturę Radnego Mieczysława Jaszcza. 
Radny Mieczysław Jaszcz wyraził zgodę. 
 
Radny Antoni Żołna zgłosił kandydaturę Radnej Marii Nowakowskiej. 
Radna Maria  Nowakowska wyraziła zgodę. 
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Radna Aleksandra Bajor zgłosiła kandydaturę Radnego Adama Bogdańskiego. 
Radny Adam Bogdański wyraził zgodę. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zgłosił protest w sprawie podjęcia powyższej uchwały przez 
Radę Miasta, ponieważ postępowanie takie jest niezgodne z zapisami ustawy o o 
ochronie przyrody, w której określono, iż zarządzanie zasobami przyrody powierza się 
Burmistrzowi Miasta. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 9 radnych, 4 radnych 
nie wzięło udziału w głosowaniu. 
Uchwale nadano numer II/7/09, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
f) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej Rady Miasta do spraw 

inwentaryzacji mienia komunalnego (druk nr 6). 
 
W związku z tym, iż w projekcie uchwały Burmistrz Miasta zaproponował w składzie 
Komisji pracownika Urzędu Miasta pana Zdzisława Jadziewicza, Przewodniczący 
Rady Miasta zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radna Stefania Martynowicz zgłosiła kandydaturę Radnego Krzysztofa Wojtalę,. 
Radny Krzysztof Wojtala wyraził zgodę. 
 
Radny Antoni Żołna zgłosił kandydaturę zgłosił kandydaturę Radnego Marka 
Tatarewicza. 
Radny Marek Tatarewicz wyraził zgodę. 
 
Radna Aleksandra Bajor zgłosiła kandydaturę Radnego Adama Bogdańskiego. 
Radny Adam Bogdański wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych.   
Uchwale nadano numer II/8/09, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 4 – Sprawy różne  
 
Radny Jerzy Sak zgłosił wniosek, aby sesje Rady Miasta rozpoczynały się o godz. 
10.00, tak jak w większości gmin województwa lubuskiego. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poddał wniosek Radnego J. Saka pod głosowanie.  
Wniosek nie został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 3 radnych, 6 radnych 
glosowało przeciw, 5 radnych wstrzymało się od głosowania. 
 
Radny Michał Kunt złożył wniosek (na piśmie) do Rady Miasta w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miasta. Wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz przedstawił treść oświadczenia grupy 
radnych Rady Miasta, którzy wyrazili swoją opinię dotyczącą współpracy z radcą 
prawnym Urzędu Miasta panem Tomaszem Wojcieszyńskim (oświadczenie stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu). 
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Radny J. Sak stwierdził, że głosowanie w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady i 
Wiceprzewodniczących zostało przeprowadzone po konsultacji z radcą prawnym 
obecnym na sesji i zgodnie z wolą Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta zgłosił wniosek w sprawie poddania pod głosowanie 
przyjęcie przedłożonego oświadczenia radnych. 
 
Burmistrz Miasta . Kunt stwierdził, że radca prawnym Tomasz Wojcieszyński jest 
pracownikiem Urzędu Miasta i nie został skreślony z listy radców prawnych. Radca 
prawny w tracie sesji konsultował się nadzorem prawnym Urzędu Wojewódzkiego, 
który w tej sprawie wyda rozstrzygnięcie nadzorcze.  
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz stwierdził, że Rada Miasta nie 
opowiedziała się za zwolnieniem radcy prawnego pana T. Wojcieszyńskiego, tylko 
wyraziła swoje niezadowolenie z jego obsługi prawnej podczas sesji. 
 
Burmistrz Miasta dodał, że dla Rady Miasta i radcy prawnego organem nadzoru jest 
Wojewoda. 
 
Radna Stefania Martynowicz zgłosiła wniosek, aby Rada Miasta głosowanie nad 
przyjęciem niniejszego oświadczenia odłożyła do momentu wydania rozstrzygnięcia 
nadzorczego w tej sprawie. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 6 radnych, przeciw glosowało 
3 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosowania. 
 
W tym punkcie porządku obrad zabrał głos Starosta Powiatu Panu Józef Kruczkowski, 
który pogratulował nowo wybranym władzom miasta, życząc jednocześnie owocnej 
pracy i dobrej współpracy ze Starostwem Powiatu. Starosta nadmienił, że w dniu 
wczorajszym Zarząd Powiatu dyskutował na temat dalszego funkcjonowania szpitala, 
a także planowana jest dyskusja odnośnie szkolnictwa ponadgminazjalnego.  
Starosta złożył również życzenia świąteczne i noworoczne. Starostwa poinformował, 
że w miarę swoich możliwości będzie osobiście brał udział w sesjach Rady Miasta 
Kostrzyn nad Odrą lub będzie delegował  przedstawicieli Starostwa. 
 
Radny A. Bogdański zwrócił się z pytaniem dotyczącym przedstawienia personalnych 
danych w sprawie obsadzenia stanowiska Zastępcy Burmistrza. 
 
Burmistrz A. Kunt poinformował, że zgodnie z procedurą ustępujący Burmistrz 
odwołuje Zastępcę Burmistrza. Natomiast nowo wybrany Burmistrz powołuje  
Zastępcę Burmistrza na czas pracy kolejnej kadencji. 
 
 W związku z tym, że porządek obrad II sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
V kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  
zamknął obrady o godzinie 16.00. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
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